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Název  Výbor pro informace a média 

Datum konání 18. 11. 2019 

Místo konání Get Fresh, Poříčí, Šlapanice 

Přítomni 
Š. Hloušková, E.Polášková, D.Sedláček, J.Mikšovský, H.Kovářová, 
L.Dlábková, A.Řezníčková  

Omluveni T.Kundrát, J. Šlancar 

Program 

1. Obsah ŠZ č. 6/2019 

2. Diskuse všeobecně o směřování ŠZ  

3. Podnět od Pavla Zmeškala k diskusi na FB stránce města.     

4. Různé 
 

Obsah 

 
Program schválen všemi přítomnými 

Zapisovatelkou určena A. Řezníčková, ověřovatelkou H. Kovářová.  

 
1.  Obsah ŠZ č. 6/2019 

- Námět k zefektivnění spolupráce při tvorbě zpravodaje: 

o Posílat reakce na texty ŠZ od členů VIM obratem po zveřejnění na google 

drive J. Mikšovskému mailem 

o Články ukládat pokud možno ve Wordu 

- K jednotlivým příspěvkům do ŠZ 6/2019: 

o Opravit chyby v příspěvku o OF  - datum – zákon o volbách 

o Příspěvek o šlapanickém rodáku MUDr. Pacíkovi – informace, že bude 

redakčně upraveno v kooperaci s autorem a doplněno CV 

o Informace redakce o dosud nepředložených příspěvcích, které ještě budou 

do čísla doplněny: rozhovor s L. Šimůnkem, schůzka v ICEC s občany, PF za 

KDU a Nezávislé 

- Výběr motivu vkládané vánoční okenní ozdoby 

2.  Diskuse všeobecně o směřování ŠZ  

Na základě workshopu s p. Kužílkem se výbor shoduje na společném cíli v tvorbě 

zpravodaje: zlepšovat a rozvíjet tvorbu zpravodaje směrem k redakčnímu pojetí. 

- Diskutované náměty: 
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o Pokud souhlasí se strategií města, doporučujeme do každého čísla 

rozsáhlejší redakčně zpracovaný článek na aktuální téma, např. téma 

Cukrovar. 

o Možná série: historie šlapanických rodů 

o Redakčně zpracovaný rozhovor o práci komisí/výborů s jeho předsedy/členy 

(cíle, způsob práce, dosavadní výsledky, motivace atd.) 

o Vyváženost – zaručený prostor prostřednictvím stálé rubriky, např. okénko 

zastupitelů: anketa na aktuální téma 

o Doporučení k příspěvkům periodicky se opakujícím, např. školky, knihovna 

apod. – redakční úpravou postupně zatraktivnit, textem pojednat aktuality, 

zajímavosti, periodicky raději fotky než paušální text.  

  

- Zavést interní hodnocení ŠZ s cílem přehledného posouzení vývoje jeho kvality. 

Možnost požádat pana Kužílka o hodnotící tabulku – pro inspiraci, cílem je vytvořit 

vlastní kritéria.  

 

3.  Podnět od Pavla Zmeškala k diskusi na FB stránce města.     

- Příspěvky představitele města na FB jsou chápány jako oficiální názor města. VIM 
tedy doporučuje, aby vyjádření představitele města bylo z pozice profilu města, 
nikoliv ze soukromého profilu. Princip fungování sociálních sítí, kde se mísí 
soukromé příspěvky s oficiálními, přináší v případě blokace některých komunikací 
podobné situace jako ve stížnosti 

- Konkrétní komunikace ke stížnosti P. Zmeškala nepatří na FB města, jedná se o  
soukromou záležitost.  
  

4. Různé 

  

Ověřila Hana Kovářová 

 
 

Vyhotovila:  Alena Řezníčková 

Podpis  


